
Pan Marek Olbryś:  

„ Panie Marszałku, mam dwie interpelacje:  
1.Czy są jakieś nowe informacje na temat aplikacji na termomodernizację 
budynków użyteczności publicznej albo budynków komunalnych? Chciałbym się 
zorientować, 
2. Czy te powołane lokalne grupy działania może subregionalne będą  miały 

jakieś możliwości do współdziałania i wspólnej aplikacji do RPO ? 

 


